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a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 

az A Gondolkodás Öröme Alapítvány képviseletében 

Az ülést vezeti: dr. Horváth Márk bizottsági elnök 

Elnök: Akkor ismételten köszöntök mindenkit a Társadalmi Kapcsolatok Bizottság első ülésén. 
Úgy látom, hogy mindenki bejelentkezett a szavazógépbe. Megállapítom, hogy a Bizottság 7 
jelenlévő fővel határozatképes. A jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti, az ülésről hangfelvétel 
készül. Kettő napirendi P<?ntunk van. Első körben kérném, hogy szavazzunk a napirend 
elfogadásáról. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Társadalmi 
Kapcsolatok Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
[1/2024. (X. 15.)): 
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1. A kőbányai nemzetiségi önkormányzatokkal a működési feltételek biztosításáról és a 
gazdálkodási feladatok ellátásáról szóló közigazgatási szerződések (498. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

2. Az A Gondolkodás Öröme Alapítvány támogatása ( 495. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal elfogadtuk a napirendünket. 

1. napirendi pont: 
A kőbányai nemzetiségi- önkormányzatokkal a működési feltételek biztosításáról és a 

gazdálkodási feladatok ellátásáról szóló közigazgatási szerződések 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Így meg tudom nyitni az első napirendi pontunkat, ami a 498. számú előterjesztés D. 
Kovács Róbert Antal polgármester úr részéről. Ez a kőbányai nemzetiségi önkormányzatokkal a 
működési feltételek biztosításáról és a gazdálkodási feladatok ellátásáról szóló közigazgatási 
szerződésekről szól. Itt gyakorlatilag arról van szó, hogy a nemzetiségek jogairól szóló 
törvénynek kötelező előírá~a szerint a helyi önkormányzat biztosítja az ő működésüknek a 
személyi, tárgyi feltételeit, szakmai segítséget nyújt és gondoskodik a működéssel kapcsolatos 
gazdálkodási és adminisztratív végrehajtási feladatok ellátásáról. Legutóbb tavaly januárban 
hoztunk ilyen határozatot, és a törvény alapján a ciklus elején ezt kötelezően felül kell 
vizsgálnunk. Gyakorlatilag annyi jogszabálymódosítás történt, ami a vagyonnyilatkozatokat 
érinti és egyéb módosítás nem indokolt, úgyhogy ennek fényében kérem, hogy van-e kérdése, 
észrevétele valakinek a Bizottságból? Úgy látom nincsen, de Mátrai Gábor Imre alpolgármester 
úrnak megadom a szót. 

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Bizottság, csak arról szeretném 
tájékoztatni önöket, hogy ahogy Elnök úr is elmondta, tehát a jogszabály alapján 
Magyarországon tizenhárom nemzetiségi önkormányzat van, abból Kőbányán most tizenkettő 
nemzetiségi önkormányzat lett. Újonnan megalakult a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat, 
illetve a Román Nemzetiségi Önkormányzat pedig újjáalakult. Úgyhogy csak erről szerettem 
volna tájékoztatni a Tisztelt Bizottságot, és itt a közigazgatási szerződések alapján pedig maga a 
szervezeti és működési, tárgyi eszközfeltételek biztosítása van. Két szerződés lesz, egyrészt a 
nemzetiségi önkormányzatoknak alapban a KÖSZl-ben biztosított úgymond helyiségszolgáltatás 
tekintetében, illetve a 2-es mellékletben meghatározott pedig, külön a Görög Önkormányzatnak 
van a Kada utcában lévő Görög Klubja. Köszönöm szépen a szót. 

Elnök: Köszönjük Alpolgármester úr. Egyéb hozzászólási igényt nem látok, úgyhogy kérem, hogy 
szavazzunk az előterjesztésről. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Társadalmi 
Kapcsolatok Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a kőbányai nemzetiségi önkormányzatokkal 
a működési feltételek biztosításáról és a gazdálkodási feladatok ellátásáról szóló közigazgatási 
szerződésekről szóló 498. számú előterjesztést támogatja [2/2024. (X. 15.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, így azt lezárom, a 
napirendi pontunkat. 
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2. napirendi pont: 
Az A Gondolkodás Öröme Alapítvány támogatása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: És megnyitom a második napirendi pontunkat, ami a 495. számú előterjesztés, szintén a 
Polgármester úr részéről, az A Gondolkodás Öröme Alapítvány támogatásáról szól. Az Alapítvány 
célja többek között a tehetséges diákok felkutatása és segítése, különös figyelemmel a hátrányos 
helyzetű gyermekekre, valamint diákok képességeinek fejlesztése matematikai táborokkal, 
szakkörökkel, egyéni vagy kiscsoportos foglalkozásokkal, és ez az Alapítvány 2028. augusztus 
31. napjáig ingyenesen használatba kapta az Önkormányzat egyik ingatlanát, és ennek az 
ingatlannak a tűzriasztórendszernek a telepítése szükséges ehhez. Mondja az előterjesztés, hogy 
1 631 950 forint összegű támogatást nyújtsunk. Ezzel kapcsolatban látom, hogy észrevételre 
jelentkezett Radványi Gábor alpolgármester úr. Megadom a szót. 

Radványi Gábor: Mielőtt rátérnénk a tartalmi részére az előterjesztésnek, szeretettel 
köszöntöm körünkben Szabó !vettet, aki A Gondolkodás Öröme Alapítvány kuratóriumi elnöke. 
Kérem, jöjjön ide az asztalhoz, ott van egy mikrofon, a kollégák adnak önnek. Az én kérésem volt 
az, hogy mindenképpen, hiszen már egy éve vagy kettő már lassan? Egy éve itt működnek és 
viszonylag keveset tudunk, illetve újak a tagok is itt ebben a Bizottságban, ezért úgy gondoltuk, 
hogy jó lenne, hogyha Önö.k bemutatkoznának és egy rövid bemutatkozást szeretnénk Öntől 
hallani. 

Elnök: Akkor megadom a szót az Alapítvány megjelent képviselőjének. 

Szabó Ivett: Köszönöm szépen. Akkor mindenkit üdvözlök, Szabó Ivett vagyok és bár az 
Alapítványt csak képviselem, tehát így nincs benne funkcióm, de nagyon közel lakom ide, és 
ezért itt a Bánya utcai iskolával kapcsolatos teendők azok így hozzám kerültek. Az 
Alapítványunk egy bő évvel ezelőtt egy lényegében kicsit meghirdetett bejáráson több 
szervezettel együtt nézte meg az ingatlant, ami egy üres, régen iskolaként működő épület volt, és 
ennek keresett az Önkormányzat funkciót. A többi szervezettel ugyan próbáltunk - akikhez 
nincsen semmilyen kötődésünk, próbáltunk - közösen gondolkozni így az ingatlan 
hasznosításán, felosztásán vagy ilyesmiken, de a többiek végül így ezzel kapcsolatban 
visszaléptek. Mi viszont úgy gondoltuk, hogy így a gyerekeknek igazából kell helyszín, de nem 
annyira lényeges, hogy ez a helyszín mennyire hiper-szuper, hanem nekünk egy olyan hely kell, 
ahol főleg hétvégi táborokat, ami péntektől vasárnapig tart, merthogy az egész országból így a 
tehetséges gyerekek azok lényegében becsatornázódtak a mi szervezetünkhöz, és a 
tehetséggondozás nagy rés:z;e az így zajlik. Persze minden, főleg nagyvárosokban vannak lokális 
ilyen tehetséggondozási programok is, de itt tudnak együtt találkozni a gyerekek, és itt tudunk 
velük nagyon hasznosan együtt foglalkozni, és ehhez ott alvást is biztosítani kell, mert nagyon 
sok vidéki, határontúli, Erdélyből, Szlovákiából, igazából mindenhonnan jönnek. Melyik 
évfolyamon, kicsodák? Itt a gyerekek 12 és 18 év köztiek, tehát ez a korosztály, és 
korosztályonként van több csoport, illetve többféle programunk is, így az interneten mindenkit 
bíztatok, akinek gyereke vagy bármilyen kapcsolata van ezzel a korosztállyal, hogy érdemes 
megnézni, hogy milyen programokat találnak nálunk. Minden programunk ingyenes a 
résztvevőknek, és bár a szervezetnél alkalmazotti jogviszonyban, aki az ügyvezetője és még talán 
néhány, vagy két-három ember ilyen tízórás részfoglalkoztatásban dolgozik, de körülbelül egy 
olyan száz ember dolgozik a tanítási részen úgy, hogy mindenféle juttatás meg egyéb nélkül, 
hanem főleg azért, mert gyerekként ő is benne volt ugyanennek a programnak a másik oldalán, 
most meg visszajár segíteni. És akkor az épülettel kapcsolatban pedig egy olyan problémába 
ütköztünk, nincsen másik saját épületünk. Vannak olyan helyszínek, ahol felajánlásképpen 
megkapjuk a hely használatát, ezek valamelyik egy cégnek a telephelyét hétvégére, vagy éppen 
egy iskolának, aki nem használja a hétvégére. Van olyan hely, ahol fizetünk a hely használatáért, 
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de szóval, hogy így próbáljuk megtalálni a helyszíneket, csak most már nagyon sok gyerekkel, 
körülbelül éves szinten háromezer gyerek van benne valamilyen programunkban, és ebből egy 
olyan hétszáz az, aki főleg a hétvégi és a rendszeres programokban éveken keresztül így benne 
marad. És sajnos így az, hogy itt mindenki ebben a körben matematikus és matematika tanár -
ez a 95% -, néhányan esetleg valami hasonló, ehhez kapcsolódó területen képezték magukat így 
felsőoktatásban, és mi nem tudtunk róla, hogy van egy olyan jogszabályváltozás, ami az elmúlt 
körülbelül tíz évben. valamikor történt meg, hogyha újonnan szálláshellyé minősítenek egy 
helyet, akkor kell tűzriasztórendszer, és ezért nem voltunk erre felkészülve. Nem tudom, talán 
még az Önkormányzat sem biztos, hogy tudta ezt a jogszabályt, tehát a régi kollégiumok vagy 
egyéb helyeken nincs ez a szabály. Mi viszont azzal szembesültünk tavasszal, amikor a 
Katasztrófavédelem átvette vagy bejárta az ingatlant, hogy a kialakítás megfelel-e a 
jogszabályoknak, hogy a gyerekek hétvégi programon ottalvással aludhassanak, hogy húsz fő 
felett ez egy kötelező elem, és hogy ennek egy nagyon magas költsége van. Akkor még ilyen 8 és 
10 millió forint közötti ajánlatokkal találkoztunk, de közben kiderült, hogy lehet vezeték nélküli 
rendszert is telepíter.i, mert van olyan cég, aki ezt végigjárta jogszabályilag és engedélyeztette a 
saját rendszerét, és akkor most van egy kedvezőbb ajánlatunk. És mivel nekünk nincs olyanfajta 
bevételünk, hogy a szülők befizetnének pénzt, bár valaki felajánl pénzt, de nincsen egy ilyen fix 
beszedési dolog, ezért így nagyon ingatag a működésünknek így az anyagi feltételeinek a 
biztosítása. Bár nem is kell nekünk sok pénz, mert ahogy mondtam, így az emberek felajánlásból 
dolgoznak, de mégis például egy ilyen 10 milliós összeg az így konkrétan nem megoldható az 
Alapítványnak, de hogy kaptunk egy jobb ajánlatot és azzal kerestük meg az Önkormányzatot, 
ahogy ezt gondolom, így látják vagy látták, vagy olvasták a beadványban, hogy egy 3,3 millió 
forintos összegre van most egy kivitelezőtől ajánlatunk. És hogy ennek a felét esetleg így, ha 
megkapnánk támogatásnak, akkor a másik felét azt mi hozzátennénk, és akkor ez az épületbe így 
bekerülne ez a rendszer. Az épületnek mi két szintjén kaptunk meg helyiségeket, és azt a két 
szintet azt kötelező így tűzriasztásilag kialakítanunk, és ezt fedezné ez a költség. Nem tudom, 
hogy van-e valakinek kérdése, vagy esetleg így valamelyik részlettel kapcsolatban? Ja, igen, azzal 
kapcsolatban most nem annyira mondtam semmit, hogy tavaly ősszel - szeptember 15-ei azt 
hiszem a szerződés, amit az Önkormányzattal kötöttünk -, és az ősz az arra ment el, hogy az 
épületnek is voltak olyan szolgáltatási részei, amik nem működtek, és akkor ott a Vagyonkezelő 
néhány dologgal kapcsolatban így próbált megoldást találni, hogy akkor így tényleg lakható 
legyen, vagy hát funkcionálisan működhessenek ott programok. Ezt így az ősz végére sikerült 
nagyjából megoldani, mi meg ez alatt az idő alatt nagyjából berendeztük különböző 

felajánlásokkal, és valamennyi befektetéssel így az épületet azokra a funkciókra, amikre mi 
szeretnénk használni. És januártól el is kezdtünk ott különböző programokat, és beadtuk a 
kérelmet, hogy ilyen szálláshellyé minősülhessen a hely, mert ugye ez egy ilyen kötelező lépés 
ahhoz, hogy hétvégi táborok lehessenek és el is kezdtünk ott ilyeneket, mert a bejelentéskor így 
megkezdhető a működés, ha mi jól értelmeztük a jogszabályt, és aztán közben jöttek az 
ellenőrzések, és akkor derült ki ez a tűzvédelmi dolog. De közben lett ott több hétvégi táborunk 
már megtartva, amiknél így a gyerekeknél nagyon népszerű így a helyszín, merthogy van egy 
tornaterem is, amit mi megkaptunk, és egy hétvége alatt ilyen huszonsokórányi szakmai 
program közben így egyszerűen muszáj nekik olyan feltételeket is teremteni, ahol kicsit 
mozoghatnak, és így a fizikai energiájukat is fel tudják használni, hogy utána újból 
koncentrálhassanak a szakmai részre, illetve működik ott szakkör, és az heti rendszerességgel. 
Az független, mert ahhoz nem kell tűzriasztónak lenni, illetve hát még az épületben tőlünk 
függetlenül, de valamennyire így közös hangot találtunk egy karatés szövetséggel, akik ott 
szintén tartanak gyerekeknek hetente, majdhogynem minden nap, szerintem így délutánonként 
edzéseket. És most éppen szintén egy beadványunk van, ami remélem, hamarosan napirendre 
kerül valamelyik, a megfelelő Bizottságnál, hogy a Sakkszövetség, a Kőbányai Sakkszövetség is 
szeretne ott különböző dolgokat tartani, és ők tudnák használni azokat a termeket, meg azt az 
infrastruktúrát, amit mi kialakítottunk, és mi ezt nagyon támogatjuk. És hát már most így 
mondanám, hogy mi hétköznapokon nem annyira tudjuk kihasználni, de itt több tanterem be 
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' ' 
van ren.dez~e - szerintem egészen normális állapotúan -., illetve több terem pedig szálláshelynek 
van berendezve, és az is, aki járt már ott akkor, hogy szerintem a gyerekek számára viszonylag 
ideálisan, hogy mi nagyon örülünk annak, hogyha más is tudja használni így a kialakított 
infrastruktúrát itt .. ' és hc,gyha bárki olyanról tudnak, aki a mi programjainkkal összhangban, 
vagyis. Lényegében,. hogyha .megkeres minket, akkor ini nagyon szíves2n, tehát, hogy mi 
nyitottak vagyunk arra, hogy azt érezzük, hogy ott ki varrnak alakítva a dolgok Egyelőre a mi 
programjainknak egyrésze parkolópályán van amiatt, hogy ez a tűzriasztórendszer nincs ott, és 
így .~z3bálytal2in lenne a működése, de . így is tartunk ott, csak hazaküldjük a budapestieket. 
Szóval ilyen öszvérrnegoldások vannak, amik. nein ideálisak, nagyon nem ideálisak, és hogy 
nagyon nyitot~ak vagyunk .arra, hogy főleg ilyen gyerekekkel foglalkozó programoknál 
egyiittrnűködve más szervezetekkel így másoknak is megoldjuk esetleg az olyan igényeit, ahol 
így leh,~tne . haszn;3Jni, ami ott már készen van. És természetesen, ahogy mi sem fizetünk az 
Öuk•:mnányzatuak ~,.zért, hogy használjuk az épületet, mi sem úgy képzeljük ezt, hogy valaki 
odajön, akkor mi ezért. bármilyen anyagi juttatást kérnénk. Nincs is a szervezetünknek ilyen 
típusú - nem tudom ·- besorolása, hogy mi itt pénzt kérhetnénk egy másik szervezettől azért, 
hogy mi valamit adunk nekik, de nem is szeretnénk. Jó, köszönöm szépen. 

Elnök: Nagyon köszönjük a részletes bemutatkozást. Radványi Gábor alpolgármester úrnak 
megadom újra a szót. 

Radványj Gábor: Köszönöm szépen. Nekem egy kérdésem lenne. Nagyon jó és nagyon hasznos 
az, amit Öriök itt Kőbányán tevékenykednek, de mi kőbányai képviselőként, városvezetőként, ha 
megengedi, egy kicsit a kőbányai gyerekek még közelebb állnak hozzánk, mint a máshonnan 
érkezők. Azt szeíetném kérdezni, hogy a kőbányai iskolák felé hogyan tudnak nyitni, vagy 
nyitottak-e? Én teszteltem egy kicsit ezt, igazgatóval egy-kettővel beszéltem, túl sokat nem 
tudtak az önök profiljáról, programjáról, tevékenységéről. Hogyha lehetne, akkor ezt bemutatná, 
hogy hogyan kívánja? Iv1ert minket elsősorban ez is érdekel. 

Sz,}bóJvctt: Igen. Hát az az igazság, hogy tavaly ősszel, tehát hogy egy ilyen ingatag állapotban 
vagytink,. ami miatt így lényegében az elmúlt egy év alatt sosem láttuk pontosan azt, hogy mit 
tl!,dunk itt megvalósítani, mert sosem láttuk, hogy akkor így hova fog kifutni, hogy megkapunk-e 
engedélyeket vagy nem. Tehát hogy sokkal több ilyen akadály merült fel, és éppen ezért nem 
kezdtünk bele úgymond ilyen kampány dologba, mert most szeptemberben is, amíg nincs meg 
például a tűzriasztórendszer, addig mit kommunikálhatok én felelősen mások felé, hogy mit 
tudunk ítt csinálni, vagy mit tudnak ők csinálni, vagy mi megvalósítható, és akkor ezek így 
függőben vannak És azért az iskolák többsége ilyen tanév eleji függőségben szenved, hogy a 
gyerekeknek a programját, azt így az év elején kellene, vagyis gondolom már én, hogy a nyár 
végén kellene pontosítani, de mindenesetre több felhívásunk is olyan, amit próbálturik így 
elküldetni. És itt azt hiszem a Tankerület vezetője felé lett elküldve, és igazából azzal 
kapcsolatban nem tudjuk, hogy a Tankerület utána ezt mennyire kommunikálja le hozzá. 
Mondjuk most például hét olyan gyerek van, aki bejelentkezett egy programra, ahol biztosan 
tudom, hogy az iskola valahonnan megkapta a tájékoztatást, és aztán az iskolán keresztül a 
tanárokon keresztül jutott 'el gyerekekhez és azok bejelentkeztek. Ők most bejelentkeztek 
hozzánk programra, és már járnak is. Aztán vannak olyanok, ahol nem kell semmit tennünk, 
egyszerűen vannak tehetséges gyerekek, akik itt élnek, és a följebb lévő tehetséges gyerekektől 
megtudják, hogy m_ílyen programok vannak, és akkor bejelentkeznek. És így van ugyan kőbányai 
gyerek, tehát konkrétan tudok legalább ötöt mondani, aki benne van a programokban, de hogy 
mi nem gyűjtjük a gyerekekről, hogy ők honnan vannak, és azért így igazából nincs egy olyan 
adatbázisunk, amiberi ott lenne a gyerekek neve mellett, hogy mondjuk milyen iskolába járnak, 
ki a tanáruk, é.s akkor egy ilyen adatbázisból egy lekérdezéssel megtudnám, hogy hány kőbányai 
gyerek van a programjainkon. Mert nem nagyon kérünk be, a szülők elérhetőségét szoktuk 
elkérni azért, hogy tudjunk velük kommunikálni, hogyha bármi történik. A Szent László 
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Gimnáziumnak több osztálya részt vett már az egyik programunkban, ami nem érinti a Bánya 
utcai helyszínt, mert ·ott kimegyünk az iskolába, · és az iskolában tartjuk a programot. Az 
lényegében ettől. az együttműködéstől teljesen független akkor is, ha ők bejelentkeznek az 
osztállyal a mi egyik Repülő Iskola nevű programunkra, akkor megyünk és tartunk ott egy ilyen 
érdekes,. többórás foglalkozást. És ezt így megteszik, ehhez nem kell helyszín, mert ehhez az 
iskola szokta adni a helyszínt, amelyikbe megyünk. A szakkörökön és a hétvégi programokon 
vannak kőbányai gyerekek, és van most kicsiknek egy szakkör, ami az épületben van, és ami nem 
érinti az . ottalvást, tehát az függetlenül tud üzemelni. Mivel ez egy olyan, ahol kisebbek a 
gyerekek, akiknek még az, hogy messzire kellene menni gondot jelentene, itt nagy előny az 
Kőbányának, ~ogy Kőbányán van, mert lényegében máshonnan nem jönnek a gyerekek, még azt 
hiszem volt már XVI., meg XIV. kerületből egy-egy gyerek ezen a programon, de hogy lényegében 
ide. Kőbányáró_l jönnek a gyerekek. Hát ilyen itteni. kötődést ezt tudom mondani, illetve még 
tudok olyat, aki mióta a miénk a Bánya utcának a .használati joga, és volt ott segítőnek, fiatal pár, 
aki így a tanári oldalról kapcsolódik az Alapítvány életébe, ők például ideköltöztek Kőbányára, az 
iskolától két sar<?kra, mert előtte nem ismerték ezt a részt, de voltak itt, és akkor így azt látták, 
hogy ez milyen kis élhető terület, és ideköltöztek. Hát most ezzel kapcsolatban ennyit tudok 
mondani. 

Elnök: Köszönöm, megadom a szót Vékony Csongor Levente bizottsági tagnak, képviselő úrnak 

Vékony Csongor Levente: Egy iskolának az üresen látása az mindig szívszorító látvány. Ez 
valamennyire rávilágít a demográfiai problémára is, ami sújtja az országunkat, viszont annak a 
hasznosítása az mindenképpen örömre adhat okot. Így örömmel látom azt, hogy egy üresen álló 
intézménynek valamilyen formában Kőbánya új szerepet, új otthont próbál teremteni. Én 
magam sem isme-rtem az Alapítványt, de a bizottsági ülésre készülve tegnap !vettel bejártuk a 
területet. tehát kint jártam a helyszínen. Maga a helyszín nincs jó állapotban, de használható, 
viszont maga az elhelyezkedése az rendkívül praktikus, hiszen Kőbánya központjához, közvetlen 
szomszédságában található, tehát azon érdemes szerintem a jövőben elgondolkodni, már csak 
azért is, mert valóban nincs kihasználva a tEljes ingatlan, hogy miként tudjuk hasznosabban 
kihasználni .elinek az adottságait. Viszont amellett, hogy ezen feladatunk lesz szerintem a 
jövőben gondolkodni, azt mindenképpen el kell mondjam, hogy a fiatalok oktatását azt 
támogatnunk kell, itt pedig egy tűzjelzőrendszer kiépítéséről van szó, annak az összköltségének 
nagyjából a feléről hozunk ma itt döntést, ami egyértelműen a gyermekek védelmére is szolgál, 
így a megszavazása szerintem nem lehet kérdése az ügynek Köszönöm a szót. 

Elnök: Megadom a szót Radványi Gábornak ismét.· 

Radványi Gábor: Köszönöm. Eszembe jutott még egy dolog, és ez igazából a Jegyző úrhoz szólna 
a kérdés. Frakcióülésen az egyik jogász képviselőtársam jelezte, hogy itt a tulajdonjoga a Bánya 
utcai épületnek ugye az Önkormányzaté, hogy adhatunk-e egy alapítványnak támogatást, tehát a 
jogi feltétel~i megval!riak-e ·ahhoz, hogy tulajdonképpen egy önkormányzati tulajdonon ők egy 
beruházást hajtsanak végre? Hogy nem kell-e ezt a·tu. lajdonosnak magának végeznie? . . . . . 

• , . 

Elnök: Jegyző úr? 

. ' . ' 

Dr'. Szab.ó Kris1:tián: Köszönöm. Nem, természetesen bárki más végezhet a használat_ában lévő 
vagy birtokáb.an lévő ingatlanon beruházást a tulajdonos hozzájárulásával. Tehát ez napi 
gyakorlatunk, .·százával adunk mindenféle . szervezetek~ek támogatásokat akár használatban, 
akár bérletükben lévő ingatlanainkon beruházás elvégzéséhez. Tehát . ez egy működő 

konstrukci~, nyilván ennek a számviteli rögzítése megfelelően meg kell, hogy történjen és ez egy 
működőképes.dolog: Kö_szönö_m. 
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Elnök: Köszönöm a hasznos észrevételeket, hozzászólásokat.. Úgy látom, hogy további 
hozzászólási igény nincsen, úgyhogy kérem, hogy szavazzunk az előterjesztésről. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Társadalmi 
Kapcsolatok Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az A Gondolkodás Öröme Alapítvány 
támogatásáról szóló 495. számú előterjesztésttámogatja [3/2024. (X. 15.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, így lesz 
tűzjelzőrendszer. És megállapítom azt is, hogy a napirendünket teljes egészében megtárgyaltuk, 
így az ülést lezárom 10 óra 41 perckor, és megkérem Lakatos Béla Lajos urat majd a 
jegyzőkönyvnek az aláírására. Köszönöm mindenkinek a részvételt. 

bizottsági elnök 

Törvényességi szemR01\t9.<ih~ 
0 

· gyzem: 

~ t"' ii" 't\, 
Dr. ~jl;~risztiá \ · ' J 
jegyző ió~~. * \,e,1,~~~ 

'"'- ......... 

K. m. f. /" 
I 

~ b~°--, 
/ .... Lakatos Béla Lajos 

bizottsági tag 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív . 

./ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

o határozatok melléklete 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

D interpelláció 

o titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

o felszólalási jegy 
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A Bizottság tagjai:Dr. Horváth Márk elnökFarkas AnitaHegedűs RékaLakatos Béla LajosMatus BrigittaMustó Géza ZoltánVékony Csongor Levente
Tanácskozási joggal:Dr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Dr. Mátrai Gábor Imre Radványi GáborSomlyódy Csaba Weeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaDr. Nagy Szilvia Anna Móré TündeMozsár Ágnes Herendi-Mezei JuditVarga Sándor Kármán Kitti Horváth Attila Nábrádi András
öl..



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületTársadalmi Kapcsolatok Bizottság
Jelenléti íva 2024. október 15-én (kedden) 10.00 órakor megtartott Társadalmi Kapcsolatok Bizottság ülésére

A nyilvános ülésen résztvevők:
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